
”Sättet att träna på föll mig i smaken. Det ska vara roligt för hunden  

och inga måsten eller på tvinnade handlingar” 

 

Jag valde Linnébygdens Hundägarförening därför att det är en liten klubb. Det blir en 

mer "VI" känsla. Dessutom föll sättet att träna på föll mig i smaken. Det ska vara 

roligt för hunden och inga måsten eller på tvingande handlingar. Jag vill att Ricci ska 

tycka att det är roligt att göra rätt, att få själv tänka och klickträning funkar perfekt på 

henne. Hon är en riktig KLICK-hund! 

Jag rekommenderar klubben till andra så att de får möjligheten att välja att göra 

något positivt med hunden. Låta hunden få använda sitt eget huvud och att ha roligt.  

Det är viktigt att hunden ha roligt, men lika viktigt att matte/husse har lika roligt både 

på planen och utanför. 

 

/Heidi och Ricci 

                                    

 


